
Zasedání rady obce Zvole dne 21.4.2011 - Č. 5

Přítomni: Ing.Miroslav Stoklasa, Ing. Lubomír Duda, Luboš Hrachovec, Marek
Novák, Ing. Pavel Koudelka
Omluven:

Program jednání:

1) Schválení SoD na přístavbu hřbitova
2) Schválení SoD na zřízení nových webových stránek obce Zvole
3) Schválení SoD na provoz a údržbu nově zřízených webových stránek
4) Žádost o udělení dotace Klubu Akimovy školičky O.s.
5) Žádost školské komise o zakoupení stanu pro konání volnočasových aktivit
6) Žádost školské komise o zaplacení autobusu na zájezd dětí na Mac Donald cup
7) Žádost o bezplatném poskytnutí místnosti pod školkou paní Vorlíčkové na její

činnost
8) Vyčištění uličních dešťových vpustí
9) Platba za hudební produkci pana Davida Pokorného na akci Čarodějnice
10) Jmenování komise
11) Různé

Zasedání zahájil starosta obce Ing. Stoklasa. Program zasedání byl schválen všemi
členy rady.

Rada vzala na vědomí:
a) Informaci starosty ing. Stoklasy o kontrole lesních porostů Českou inspekcí

životního prostředí, která proběhne dne 3.5.2011 na základě žádosti paní Soni
Hájkové. Kontroly se v plném rozsahu zúčastní starosta obce.

b) Informaci starosty o žádosti ZO ČSOP 11/11 Zvoneček o zařazení do databáze
subjektů účastnících se správních řízení v oblasti životního prostředí.

1) Rada projednala návrh SoD mezi firmou INKOMASTAV a obcí Zvole na přístavbu
hřbitova a uložila stavební komisi smlouvu prověřit a doplnit o ustanovení řešení
případných víceprací. Uložila SK upravenou smlouvu dále projednat s dodavatelem
a oboustranně odsouhlasené znění předložit na příštím zasedání rady.

2) Rada projednala návrh SoD mezi obcí Zvole a firmou Galileo na zřízení nových
webových stránek bez připomínek a pověřuje starostu obce jejím podpisem.

3) Rada projednala návrh SoD na provoz a údržbu nových zvolských webových
stránek mezi obcí Zvole a firmou Galileo v ceně 9.400,-KČ za 1 rok a pověřuje
starostu obce jejím podpisem

4) Rada projednala žádost o udělení dotace Klubu Akimovy školičky o.s.v neuvedené
výši. Rada konstatuje, že částka v rozpočtu obce určená na podporu
volnočasových aktivit je již zcela vyčerpána. Udělení další dotace nad rámec
rozpočtu rada nedoporučila a žádost zamítla. Rada pověřuje starostu obce
zasláním tohoto stanoviska žadateli o dotaci.

5) Rada projednala žádost školské komise o zakoupení stanu pro zajištění
volnočasových aktivit dětí při konání jejích akcí a rozhodla o zakoupení stanu.
Rada ukládá školské komisi provést výběr stanu a předložit tento výběr spolu



s jeho vyhodnocením na některé další jednání rady, Předběžná výše ceny stanu se
stanovuje na částku do 10.000,-Kč,

6) Rada projednala žádost školské komise o zaplacení autobusu na tradiční zájezd
dětí na "Mac Donald cup". Rada jednomyslně rozhodla o zaplacení autobusu
v částce 3.500,-Kč.

7) Rada projednala žádost paní Vorlíčkové o bezplatném poskytnutí místnosti pod
školkou na její činnost. Rada rozhodla tuto místnost bezplatně neposkytnout. Ze
žádosti není přesně patrné o jaký druh činnost se jedná. Místnost pod školkou je
přednostně bezplatně poskytována pro využití nekomerčních volnočasových
aktivit občanů, kroužků a sdružení. Pro komerční využití je k dispozici pouze za
pronájem. Rada pověřuje starostu obce odpovědí žadateli ve smyslu jejího
rozhodnutí.

8) Rada projednala návrh na vyčištění uličních dešťových vpustí a pověřuje Marka
Nováka na jeho návrh provedením této činnosti za pomoci jemu dostupné
techniky. Pokud to s pomocí dostupné techniky nebude proveditelné bude
požádán správce sítí VHS Benešov o provedení těchto prací ( má k dispozici
speciální techniku).

9) Rada obce schválila zaplacení částky 6.000,-Kč za hudební produkci pana Davida
Pokorného na tradiční akci "Pálení čarodějnic" , která se bude konat dne 30.4.2011
na hřišti Sokola Zvole. Radní Luboš Hrachovec při této příležitosti informovalo
zajištění ohně a stavby májky na návsi. Akci na návsi již tradičně zajišťuje náš
SDH.

10) Rada obce na základě schválení zastupitelstvem obce jmenuje "Komisi pro
ochranu lesa" a jmenuje jejím předsedou paní Soňu Hájkovou. Dále jmenuje jejími
členy pana Ondřeje Neffa a pana Michala Lindauera. Rada pověřuje starostu obce
vydáním jmenovacích dekretů pro výše uvedené členy a předsedu komise.

11) Různé:
Rada pověřuje radního Marka Nováka výběrem 2ks odpadkových košů, které
budou umístěny v ulici Březovská a na příštím zasedání rady předložením návrhu
na jejich zakoupení.
Radní Marek Novák informovalo konání předváděcích dnů komunální techniky
společností Šípal a doporučil návštěvu. Rada s návštěvou souhlasí - pomůže to
k získání většího přehledu o sortimentu a cenových úrovních této techniky. Tento
přehled je důležitý z hlediska nutnosti zakoupení výkonnějšího stroje určeného
zejména na sekání travních ploch v obci.

Zapsal: Ing. Lubomír Duda

Ověřovatelé zápisu: Ing. Miroslav Stoklasa, ing. Pavel Koudelka
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Usnesení Rady obce Zvole ze dne 21.4.2011 - č. 5

1.4.2011 Rada obce ukládá Stavební komisi prověřit a doplnit návrh SoD mezi
dodavatelem přístavby hřbitova firmou INKOMASTAV a obcí Zvole,
doplněnou smlouvu projednat a oboustranně odsouhlasenou smlouvu
předložit na příštím zasedání rady

2.4.2011 Rada obce pověřila starostu obce podpisem SoD mezi obcí Zvole a firmou
Galileo na zřízení nových webových stránek

3.4.2011 Rada obce pověřila starostu obce podpisem SoD mezi obcí Zvole a firmou
Galileo na provoz a údržbu nových webových stránek obce

4.4.2011 Rada obce neschválila udělení dotace Klubu Akimovy školičky O.s.

5.4.2011 Rada obce schválila postup při výběru a následném zakoupení stanu pro
činnost školské komise v předběžné částce do 10.000,-Kč

6.4.2011 Rada obce schválila zaplacení autobusu v částce 3.500,-Kč na zájezd dětí
na Mac Domald cup.

7.4.2011 Rada obce neschválila žádost paní Vorlíčkové o bezplatném poskytnutí
místnosti pod školkou na její činnost

8.4.2011 Rada obce pověřuje Marka Nováka provedením vyčištění uličních
dešťových vpustí - termín do 31.5.2011

9.4.2011 Rada obce schválila zaplacení částky 6.000,-Kč za hudební produkci pana
Davida Pokorného na tradiční akci" Pálení čarodějnic"

10.4.2011 Rada obce ustanovuje "Komisi pro ochranu lesa" a jmenuje jejím
předsedou paní Soňu Hájkovou. Dále jmenuje jejími členy pana Ondřeje
Neffa a pana Michala Lindauera. Rada pověřuje starostu obce vydáním
jmenovacích dekretů pro výše uvedené členy a předsedu komise.

Ing. Lubomír Duda
místostarosta obce

Ing. Miroslav Stoklasa
starosta obce


